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SLOVENSKO: To, čo teraz napíšem sa týka tak Slovenska, ako aj celého sveta rovnakou
mierou. Ide totiž o to, že sociálne procesy boli od niektorých klanov nasmerované tak, aby
zrážky medzi vládami a zbytkom populácie boli neodvratné. Však sa riadia heslom „z
chaosu rád“ a keďže covid cirkus nepriniesol želané výsledky, tak teraz skúšajú presadiť
svoje cez občianske nepokoje.

O čo im ide?

Tento záložný plán používa veľmi jednoduchú schému: vytvor problém-ponúkni riešenie. Čo v tomto
prípade znamená, že vyprovokujú dav k tomu, aby rozbil stávajúce štruktúry a aby po chaose prišiel
dav prosíkom, nech niekto urobí poriadok a znovu nastolí rád. Samozrejme pri tom hovoriace hlavy,
ktoré boli v pozíciách, by boli predhodené davu a dav by posadil do vedúcich pozícií iné elitami
vycvičené bábky. Toto sa udialo počas Francúzskej revolúcie, počas Ruskej revolúcie a v podstate
počas každej revolúcie posledných 200-250 rokov. Lenže teraz už veci nejdú podľa plánu.

Na čo narážam?

Na to, že sa objavujú informácie, že západné covid vakcíny škodia, napr. Justin Bieber má ochrnutú
časť tváre, zaočkovaný bubeník Foo Fighters na koncerte omdlie bez predchádzajúceho varovania
atď. Samozrejme „odborníci“ vymýšľajú rôzne nezmysly ako napr. syndróm náhleho úmrtia dospelých
(anglicky SADS), ktorý podľa týchto „odborníkov“ je výsledkom klimatickej zmeny, len aby zakryli
skutočný dôvod, ktorým sú jedovaté covid vakcíny Západu.

Takže máme vlády, ktoré nielen nepomáhajú svojim občanom t.j. nenapĺňajú svoj mandát,
ale zámerne pracujú na tom, aby svojich občanov potopili, teda fungujú ako agenti
nepriateľskej mocnosti a toto celé na pozadí umelo vytvorených resp. živených
ekonomických problémov a masívneho vymierania. Toto sa nemôže skončiť dobre pre dané
vlády, pritom ale veci sú ešte o niečo komplikovanejšie.

Konkrétne?

Veci idú príliš rýchlo a prudko na to, aby členom davu nedošla zločinecká podstata elít a členov vlád
a ich konania. To v praxi bude znamenať, že dav síce rozdupe všetko, čo sa mu postaví do cesty, čo je
čiastočne aj zámerom niektorých klanov, ale to už nebude dav nevidomých, hluchých a hlúpych, ale
masa prebudených ľudí, a toto už je proti záujmom zmienených klanov.

Čo to bude znamenať?

Vlády sa budú vyháňať tak pomocou priemyselníkov (aj im ide o krk), ako aj obyčajných
ľudí a následne sa začne budovať nová spoločnosť, a preto otázkou je len miera krvavosti
udalostí a tiež koľko vznikne slepých uličiek vo forme „starý otrokársky koncept-nový obal“
sa etabluje, v ktorej geografickej lokalite, kedy a na ako dlho. Ak riadenie tých, ktorí riadia
tento proces prechodu od otrokárskeho konceptu, ktorý je postavený na konfrontácii a konkurencii,
ku konceptu súbornosti, ktorý je postavený na kooperácii a konsenze, je tak dobrý, ako si myslím, tak
prakticky slepé uličky nebudú.

Pre nás je dôležité to, že nakoľko dokáže Fico presmerovať hnev ľudí konštruktívnym
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spôsobom a takto prebudiť ľudí do reality namiesto toho, aby ako dav išli lynčovať vládnych
predstaviteľov, členov parlamentu a náplň prezidentského paláca. Zatiaľ mu to ide.
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